1.The Holy Scriptures

We believe that the Bible is God- inspired (2 Timothy 3:16, 17) (1peter 1:20)

الكتاب المقدس:

نؤمن أن الكتاب المقدس موحى به من الله، ونافع للتعليم والتوبيخ، للتقويم والتأديب الذي في البر، لكي يكون إنسان الله، كاملاً، متأهباً لكل عمل صالح. وأن نبوة الكتاب ليست من تفسير خاص. لأنه لم تأت نبوة قط بمشيئة إنسان، بل تكلّم أناس الله القديسون مسوقين من الروح القدس.

2.The Eternal Godhead

We believe that God is Triune: Father, Son and Holy Spirit. (2 Corinthians 13:14).

ألاله الازلى:

نؤمن أن الله واحد، في ثلاثة اقانيم، الاب، الابن، الروح القدس.

3.The Fall of Man

We believe that man is created in the image of God but that by voluntary disobedience fell from, perfection, thereby imputing sinfulness to all human beings (Romans 5:12).

سقوط الانسان بالخطية

نؤمن ان الانسان، خُلق على صورة الله، لكنه بسبب العصيان، سقط في الخطية، فدخلت الخطية الى جميع البشرية.

4. The Plan of Salvation

We believe that, while we were yet sinners, Christ died for us, signing the pardon for all who believe in Him (John 3:16; Romans 5:8)

خطة الخلاص:

نؤمن ان، ونحن بعد خطاه مات المسيح لأجلنا، المسيح دفع ثمن تبرير كل من يؤمن.

5. Salvation through Grace

We believe that we receive salvation when we come to God through faith in the atoning work of Jesus on the cross; salvation is God's gift to us (Ephesians 2:8).

الخلاص بواسطة النعمة فقط:

نؤمن أننا نَخلُص، عندما نأتي الى الله بإيمان صادق بموت المسيح الكفّاري على الصليب، الخلاص هو هبه مجّانيه.

6.Repentance and Acceptance

We believe that, upon sincere repentance and a whole-hearted acceptance of Christ, we are justified before God (Romans 10:8-10; 1 John 1:9)

التوبة والقبول:

نؤمن أننا حينما نُقبل الى الله بتوبه حقيقيه وقبول بإخلاص للمسيح من كل القلب، نتبرر أمام الله.

7.The New Birth

We believe that a very real change takes place in people who accept Christ as Savior; believers allow Christ's life to be lived through them (2 Corinthians 5:17; Galatians 2:20)

الميلاد الثاني:

نؤمن انه يحصل تغيير حقيقي حينما يقبَل الشخص المسيح كمُخلّص له/لها، ما بعد هذه اللحظة، يسمح الشخص للمسيح أن يحيا من خلاله.

8. Daily Christian Life

We believe that it is the will of God for believers to walk in progressive sanctification, growing continuously in the faith (Hebrews 6:1)

الحياة المسيحية اليومية:

نؤمن انها مشيئة الله للمؤمنين به، ان يحيوا وينموا في القداسة، بينما ينموا في الايمان.

9. Baptism and the Lord's Supper

We believe that baptism by immersion is an outward sign of an inward work (Matthew 28:19; Romans 6:4). We believe in the commemoration of the Lord's Supper by the symbolical use of bread and the fruit of the vine (1 Corinthians 11:24, 25).

معمودية الماء والعشاء الربائي:

نحن نؤمن ان المعمودية بالتغطيس، هي علامة خارجيه لحقيقه واختبار داخلي. ونؤمن ان المسيح حينما اعطانا ان نمارس فريضة العشاء الرباني، كسر الخبز وشُرب الكاس، كي نتذكّر ونخبر بموت الرب إلى أن يجيئ.

10. Baptism with the Holy Spirit

We believe that the baptism with the Holy Spirit empowers believers and that the Holy Spirit's incoming follows the same pattern that is described in the New Testament (Acts 2:4)

المعمودية بالروح القدس:

نؤمن ان المعمودية بالروح القدس تمنح المؤمن قوه للخدمة والشهادة، بحسب ما ورد بالعهد الجديد.

11. The Spirit-filled Life

We believe that it is the will of God that we daily walk in the power of the Holy Spirit (Ephesians 4:30-32).

الامتلاء الدائم بالروح:

نحن نؤمن انها مشيئة الله لنا ان نسير ونحيا يومياً مملوئين من قوة الروح القدس.

12. The Gifts and Fruit of the Spirit

We believe that the Holy Spirit has gifts to bestow upon Christians (1 Corinthians 12:1-11), and that we should show spiritual fruit as evidence of a Spirit-filled life (Galatians 5:22-25)

مواهب وثمار الروح القدس:

نؤمن ان شخص الروح القدس يُعطي المسيحيين مواهب فائقة للطبيعة، كي تُستَخدَم في عمل خدمة الرب، وان يظهر فينا ثمر الروح وهذه هي علامة الامتلاء من الروح القدس.

13. Divine Healing

We believe that divine healing is the power of Christ to heal the sick in answer to the prayer of faith (James 5:14-16)

الشفاء الإلهي:

نحن نؤمن ان الشفاء الإلهي هو قوة المسيح لشفاء المرضى بواسطة صلاة الايمان.

14. The Second Coming of Christ

We believe that the second coming of Christ is personal and imminent (1 Thessalonians 4:16, 17; Titus 2:11-13)

مجيء المسيح الثاني:

نؤمن ان مجيء المسيح الثاني هو شخصي وحتمي.

15. Church Relationship

We believe that followers of Christ have a sacred duty to identify with the visible church of Jesus Christ and should meet regularly with fellow believers (Hebrews 10:24, 25)

العلاقات وشركة المؤمنين:

نحن نؤمن أن الذين يتبعون المسيح يجب ان يكونوا ملتزمين بجسد المسيح المرئي أي الكنيسة، غير تاركين اجتماعهم معاً على الدوام.

16. Civil Government

We believe that laws and ordinances come from God's ultimate authority and should be upheld, except when they are in opposition to the revealed will of God (Romans 13:1-5)

سلطان الحكومة:

نحن نؤمن ان السلطات الكائنة هي مرتبة من الله، و يجب ان نخضع لقوانينها، إلا إذا كانت معارضه لكلمة لله.

17. The Final Judgment

The New Testament has much to say about the day when Christ will evaluate His Bride, the church, when all true believers in Christ will see Him just after the resurrection of the dead, to receive their rewards and crowns (Revelation 20:11-15; Hebrews 9:27; 2 Corinthians 5:10).

الدينونة الأخيرة:

نؤمن ان الكتاب المقدس يُعلم بوضوح ان الذين هم في المسيح، لا يأتون الى دينونة، بل سيظهرون امام كرسي المسيح بعد القيامة الأولى، لينالوا كل واحد ما كان بالجسد بحسب ما صنع، خيراً كان أم شراً. اما الأشرار اللذين رفضوا ذبيحة المسيح على الصليب، سيقومون في يوم الدين للدينونة، إذ يقول لهم الرب: "إنى لا أعرفكم قط. اذهبوا عنى يا فاعلى الاثم!"

18. Eternity

We believe in eternal life with God in a New Heaven and New Earth as described in (Revelation 21)

الأبدية:

نؤمن بالحياة الأبدية وبالسماء الجديدة والأرض الجديدة حيث يسكن الله مع شعبه المؤمنين بعمل المسيح على الصليب، وهم يكونون له شَعبًا، والله يكون معهم إلهًا لهم. "رؤيا يوحنا "21.

19. Hell

We believe that hell is the place of eternal torment for all who reject Christ as Savior (Revelation 20:10-15)

الجحيم او الهلاك الابدي:

نؤمن أن جُهنم هي المكان للعذاب الابدي للذين رفضوا المسيح كالمخلّص الوحيد.

20. Evangelism

We believe that the church's primary responsibility is taking the gospel to the entire world and making disciples (Mark 16:15; Matthew 28:19-20)

التبشير بالإنجيل:

نؤمن ان مسؤولية الكنيسة الأولية هي البشارة بالإنجيل للخليقة كلها، وتلمذة جميع الأمم.

21. Tithes and Offerings

We believe the method ordained of God for the support and spread of His cause is giving tithes and offerings (Malachi 3:10; 2 Corinthians 9:7)

العشور والعطايا:

نؤمن ان الطريقة الكتابية المعدة من الله لدعم وتمويل مهمة البشارة بالإنجيل، هي تقديم العشور والعطايا.